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Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over de toestand van het VOC-archief (ingezonden 2 januari 2013). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Inktvraat verwoest VOC-archief»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de opmerking van de historicus Niemeijer van de Neder-
landse Corts Foudation dat het archief in slechte toestand is en dat vele 
kilometers aan origineel materiaal van de Verenigde Oost-Indische Compag-
nie (VOC) ligt weg te rotten? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op het bericht «Toestand VOC-archief is stabiel»?2 

Vraag 4
Deelt u de mening van de Rijksarchivaris en directeur van het Nationaal 
Archief dat het archief niet langer achteruit gaat door de «herverpakking»? 

Vraag 5
Wat is uw reactie op de opmerking van de Rijksarchivaris dat om de 
gesteldheid van het materiaal te verbeteren, er nog veel werk verzet moet 
worden en dat particuliere initiatieven, zoals die van de Corts foundation, 
daarvoor niet genoeg zijn? 

Vraag 6
Bent u net als de Rijksarchivaris van mening dat het VOC-archief geen 
prioriteit heeft? 

Vraag 7
Wat gaat het kabinet concreet doen, en op welke termijn, om de staat van de 
stukken van de Verenigde Oost-Indische Compagnie te verbeteren?

1 Trouw, 27 december 2012
2 Trouw, 28 december 2012
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